

10.2.e

Van: 10.2.e
Verzonden: vrijdag 15 mei 2020 22:22
Aan: 10.2.e
CC: 10.2.e
Onderwerp: Inschakeling Houthof - spoed - project Amsterdam - VERTROUWELIJK

Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Beste allen,

11.1

Stibbe heeft al veel, 10.1.c; 10.2.g is conflicted en naar ik begreep zou Houthof nog vrij zijn en ook aan de beurt.

In dit verband wil ik jullie vragen om contact te leggen met Houthof om daadwerkelijk bevestiging te krijgen dat ze nog vrij staan en niet conflicted zijn noch met Hema, noch met de aandeelhouders 10.1.c; 10.2.g noch met de financiers 10.1.c; 10.2.g

Ik wacht nog op definitieve bevestiging van David Pappie dat zij ook het prima vinden om met Houthof in zee te gaan, maar ik zou de conflict check nu al definitief willen laten zijn, opdat we al dit weekend al kunnen schakelen met ze.

Voor het dossier kunnen ze (voorlopig) met mij schakelen.

Kan iemand met Houthof contact leggen?

Heel veel dank,

10.2.e